

Dear customers and business partner,

Please note that eCOUNT embedded GmbH operates globally, with productions in China, Taiwan and Malaysia.

Some of our suppliers based in China have stopped their production, which has a direct negative impact on our supply chain.

We are anyway analyzing continuously any possible risk which could impact our supply chain and the shipments to our customers.

We apologize in advance for any inconvenience delayed shipments.

We keep you up to date about any changes.

Sincerely,



Lukas Kiss
Manager Admin
eCOUNT embedded GmbH

Sehr geehrte Kunden und Geschäftspartner,

Bitte beachten Sie, dass die eCOUNT embedded GmbH mit Produktionen in China, Taiwan und Malaysia weltweit tätig ist.

Einige unserer in China ansässigen Lieferanten haben ihre Produktion eingestellt, was sich direkt negativ auf unsere Lieferkette auswirkt.

Wir analysieren jedenfalls kontinuierlich mögliche Risiken, die sich auf unsere Lieferkette und die Lieferungen an unsere Kunden auswirken könnten.

Wir entschuldigen uns im Voraus für etwaige Unannehmlichkeiten bei verspäteten Lieferungen.

Über jeweilige Änderungen halten wir Sie ständig auf dem Laufenden.

Hochachtungsvoll,



Lukas Kiss
Manager Admin
eCOUNT embedded GmbH